

Styremøte

Sola flyklubb

Referat



25.11.2025

Dato:	25.11.2025, kl.18:00.			
Sted:	Klubbhuset			
Styret:	Kjetil Føyen Ivar A. Devold	Bjarte Skogøy Marielle Hellem	Geir Gullestad Pettersen	
Vara:	Gustav Nødland	Markus Stangeland		
Fagsjefer:	Leif Olsen Per Ingar Mortensen Eirik Walle	Daniel Mitchell Rune Hilseth	Leif Bjarte Vold Arild Flesjø	Tormod Olsen Aleksander Eikeland
Andre:				

Saksliste:

1. Sikkerhetstema:

Nå ligger det et laminert ark med nye taksebanebenevnelser på bordet, slik at alle kan øve på nye navn.

2. Info fra fagsjefer og ledere:

Operativ sjef, Aleksander Eikeland

- Ikke noe spesielt. Har vært litt ang. høring om innføring av krav om flightplan for VFR trafikk.

Flytjenesten, Eirik Walle

- Kaller inn til obligatorisk oppmøte på flytryggingskvelden. Har fått grønt lys til å gjennomføre treningsturer. Alle i flytjenesten som skal være fartøysjef skal ha minst én treningstur per år.

Flyteknisk leder, Per Ingar Mortensen

- Gjort 50 timer på MTX i kveld. Satser på DAG i løpet av helga. FTD skal til Bergen i morgen. Har smurt knappene på transponderen i DAG og satser på at den varer litt til. Vi har fire fat med spillolje i hangaren som vi må bli kvitt. Markus sjekker med Rogaland gjenvinning

3. Økonomi:

- Økonomi er greit
- Noen er fremdeles litt trege med å betale inn etter føring i myweblog.

4. Eventuelt:

- Høring ang. krav om flightplan.
Eirik Walle ser på å forfatte et høringssvar.
- Tormod Olsen planlegger temakveld tirsdag 9. desember.
- Verdikomiteé for flyene. Kontrollkomiteen mener regnskapsverdien til flyene våre er for lav.
Geir og Gustav tar ansvar for dette.
- Sjøppeldunker
De nye sjøppeldunkene må merkes med Sola flyklubb. Ivar fikser noe klistremerke.
- Vi sjekker muligheten for låne/leie el-flyet til NLF. Geir sjekker.

Styremøte

Sola flyklubb

Referat



25.11.2025

5. Aksjonslogg:

#	Pågående Aksjoner	Ansvarlig	Status	Åpnet
1	Undersøke muligheter for flyskrekk kurs. <i>Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc.</i>	Kjetil	På is	27.04.21
2	Ta "sky-lounge" prosjekt videre.	Kjetil	På is	25.05.21
3	Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen. <i>Evt opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen.</i> <i>Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer.</i>	Kjetil	På is	25.10.22
4	Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben.	Marielle/Kjetil	På is	25.10.22
5	Diskutere de nye satsene for adgangskort. <i>Samme som over. Må sende ut melding til medlemmene og ansvar gjøre dem ang. purring av gebyr. Purringer sent</i>	Kjetil	Pågår	28.11.23
6	Prosjekt med fornying av flyparken. Presentert 26.nov. og 9.januar. Prosjektet fortsetter.	Daniel/Markus /Kyrre	Pågår	30.10.24
7	Sjekke opp løsninger og forsikring ifht. Brannsikring	Arild/Kjetil	Ny	29.04.25

Utførte Aksjoner			Lukket
Skaffe oversikt over hvilke av flyene våre som kan gå på Mogas / UL91. Tema diskutert på styremøte 30.10.24. DAG og MTX kan gå på MOGAS	Kjetil/Markus/ Kyrre	Utført	16.02.25

*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd.

Møteplan 2025:

9. Januar
~~13. Februar~~
~~11. Mars (Årsmøte)~~
29. April
27. Mai
24. Juni
Ingen i juli
26. August
30. September
29. Oktober
25. November
16. Desember

Referent: Bjarte Skogøy, sekretær.